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ملی قوه قضائیه شدندملی قوه قضائیه شدند
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گزارش

مشکل کارگر امروز این نیست که دولت کالابرگ بدهد 
یا نه؛ مشکل، فاصله ی دستمزد و خط فقر است که 
سال به سال عمیق تر شده و امسال به بیشترین میزان 
رسیده؛ بنابراین اگر دولت واقعاً می خواهد این شکاف 
را پر کند، اول باید ماده ۴۱ قانون کار اجرا و دستمزد 

براساس قانون ترمیم شود.

به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از ایلنا، در حالیکه 
فاصله ی دستمزد و سبد هزینه های حداقلی زندگی به 
بیشترین میزان در سال های اخیر رسیده  -دستمزد با 
مزایا حدود ۹ میلیون تومان است و هزینه های زندگی 
بیشتر از بیست میلیون تومان- برنامه ای برای ترمیم 
مزد در کار نیست؛ سیاست پرداخت های یارانه ای نیز 
عینی  واقعیت های  با  غیرمنطبق  و  ناچیز  حدی  به 
ده  از  بیش  نمی تواند شکاف  که  است  مردم  زندگی 
میلیون تومانیِ دستمزد- هزینه ها را پُر کند. دولت در 
تیرماه، سیاست جایگزینیِ یارانه با کالابرگ را با هدفِ 
خرید کالاهای اساسی با یارانه شارژ شده ی ماهانه در 
پیش گرفت. کالابرگ الکترونیک، تمهیدی در قانون 
بودجه ۱۴۰۱ بود و آن زمان مقرر شده بود دولت گرانیِ 
ناشی از حذف ارز دولتی کالاهای اساسی را با پرداخت 
کالابرگ الکترونیک به اقشار کم درآمد جبران کند »به 
مورد  اساسیِ  کالاهای  بتوانند  مشمولان  که  گونه ای 
خریداری   ۱۴۰۰ شهریور  قیمت های  به  را  خانوار  نیاز 

کنند«؛ این شرط اساسی هیچ زمان رعایت نشد.
در حال حاضر، هم مبلغ یارانه و یا کالابرگ الکترونیکی 
و  ناچیز  می شود،  پرداخت  فرودست  طبقات  به  که 
ناکافی است و هم قرار نیست هیچ کالایی به قیمت 
طرح  بگیرد.  قرار  مشمولان  اختیار  در   ۱۴۰۰ شهریور 
کالابرگ که اجرای آزمایشی آن در چند استان به پایان 
رسیده بود و به تازگی از خردادماه برای بخش کوچکی 
بحران  نمی تواند  شده،  اجرایی  هدف  جامعه ی  از 
غیررسمی کاران  برای  نه  بخشد،  تسکین  را  معیشت 
پوشش  تحت  خانوارهای  و  خانوار  سرپرست  زنان  و 
بازنشستگان  و  برای کارگران  نه  و  نهادهای حمایتی 
حقوق  تومان  میلیون   ۹ زحمت  به  که  حداقل بگیر 
ماهانه دارند و هزینه های زندگی شان بیش از بیست 
»افزایش  گذشته،  روزهای  در  است.  تومان  میلیون 
بیست درصدی یارانه« به عنوان یک دستاورد یارانه ای 
در رسانه ها تیتر شد؛ افزایش ۲۰ درصدی یارانه از شنبه 
۱۳ خرداد کلید خورد و اعلام شد »اگرچه فعلا تنها 
اما  تا سه می شود،  افراد حاضر در دهک یک  شامل 
به زودی سایر دهک ها نیز از آن برخوردار خواهند شد«. 
یارانه،  درصدی   ۲۰ افزایش  دولت،  اطلاعیه  براساس 
امتیازی تشویقی برای کسانی است که اعتبار خود را 

در قالب کالابرگ خرج می کنند.
درواقع افزایش بیست درصدی یارانه، هم »مشروط« 
این  در  »فعلًا«  یک طرف  از  »محدود«؛  و هم  است 
مرحله شامل حال ۲۴ میلیون نفر حاضر در سه دهک 

کمیته  مددجویان  تعداد  شد.  خواهد  اول  درآمدی 
امداد و بهزیستی بین هفت تا ۸.۵ میلیون نفر برآورد 
را تشکیل می دهند و  تقریبا یک دهک  می شود که 
تا ۸.۵ میلیون  ظاهراً در خرداد ماه فقط این هفت 
نفر از آن بهره مند شده اند؛ از سوی دیگر مشروط است 
چون »خانوارهای حاضر در سه دهک اول درآمدی باید 
یارانه که معادل ۳۲۰ هزار  تا سقف ۷۰ درصد مبلغ 
تومان به ازای هر نفر می شود، خرید کنند تا ۸۰ هزار 

تومان یارانه اضافی دریافت کنند.«
یارانه به اضافه ی بیست درصد افزایش به شرط تعلق 
و به شرط خرید کردن حداقل ۷۰ درصد آن، در نهایت 
متوسط  خانوار  یک  است؛  تومان  هزار   ۴۰۰ نفری 
۳.۳ نفره در بهترین حالت ماهی ۱۸ تا ۲۰ میلیون 
تومان هزینه دارد؛ اگر این خانوار حداقل بگیر کارگری 
که  فرض  به  بگیرد  تومان حقوق  میلیون   ۹ و  باشد 
که   – بگیرد  تعلق  او  به  افزایش  اضافه ی  به  یارانه 
البته فعلًا مزدبگیرانِ بیمه شده مشمول این افزایش 
هزار   ۲۰۰ و  میلیون  یک  نفر،  سه  ازای  به  نیستند- 
تومان به درآمد ماهانه ی این خانواده اضافه می شود 
و سرجمع دریافتیِ آن ها را به ۱۰ میلیون و ۲۰۰ هزار 
تومان می رساند؛ این خانواده بازهم حدود۹ میلیون 
تومان عقب ماندگی مزدی دارد؛ در این شرایط، سوال 
و  کارگران  کار  چه  به  یارانه ای  چنین  که  است  این 

بازنشستگان می آید؟
عالی  کانون  مدیره  هیات  )عضو  اصلانی  علی 
شوراهای اسلامی کار کشور( در این رابطه می گوید: 
واقعیت امر این است که مشکل کارگر امروز این 
مشکل،  نه؛  یا  بدهد  کالابرگ  دولت  که  نیست 
فاصله ی دستمزد و خط فقر است که سال به سال 
عمیق تر شده و امسال به بیشترین میزان رسیده؛ 
بنابراین اگر دولت واقعاً می خواهد این شکاف را 

پر کند، اول باید ماده ۴۱ قانون کار اجرا و دستمزد 
براساس قانون ترمیم شود، بعد بیایند به فکر سبد 
کالا و کالابرگ باشند. وقتی دولت در جریان تعیین 
میلیون   ۱۳.۵ غیرواقعیِ  رقم  به   ۱۴۰۲ دستمزد 
پایبند  کار  شورایعالی  در  معیشت  سبد  تومانیِ 
دستمزد  تعیین  برای  مبنایی  رقم  این  و  نمانده 
قرار نگرفته، چطور با دادن کالابرگ مشکلات حل 
می شود یا افزایش بیست درصدیِ مشروط یارانه در 

قالب کالابرگ، یک دستاورد است؟
کالابرگ  نبودنِ  کارآمد  برای  دیگر  دلیل  یک  اصلانی 
مسکن  »مشکل  آن  و  می کند  مطرح  الکترونیک 
الان  می گوید:  او  است؛  بازنشستگان«  و  کارگران 
مهم ترین مشکل و دغدغه ی کارگران، مسکن است؛ 
بیش از ۶۰ درصد کارگران مستاجرند و اجاره خانه در 
یکسال اخیر بیش از ۱۰۰ درصد افزایش نرخ داشته؛ در 
این شرایط، اینکه برای ده یا دوازده قلم کالای خوراکی 
کالابرگِ ۳۰۰ یا ۴۰۰ هزار تومانی بدهند، چه مشکلی را 
حل می کند؟ اول باید مسکن ارزان یا یارانه ای یا مثل 
خیلی از کشورها به صورتِ اجاره به شرط تملیک به 
مردم بدهند. برای این کار به وعده ی خود برای ساخت 

سالی یک میلیون مسکن پایبند بمانند.
خیلی  نیست  قرار  کالابرگ  درصدی  بیست  افزایش 
حدود  که  یارانه  مشمولان  جامعه ی  همه ی  به  زود 
۷۸ میلیون نفر هستند، تعلق بگیرد؛ براساس اعلام 
دولت »زمان سراسری شدن طرح افزایش ۲۰ درصدی 
اما  می شود«.  اطلاع رسانی  مشخص  زمان  در  یارانه 
به  مشروط  آن  درصدی  بیست  افزایش  که  کالابرگی 
خرید کالاهای خاص از فروشگاه های خاص است و 
کالابرگی که در بهترین حالت مبلغ آن برای هر نفر ۴۰۰ 
هزار تومان است، کدام گره را از کار فروبسته ی طبقه ی 

کارگر باز می کند؟

خبراول

آمارهای ضد و نقیض از هزینه ساخت مسکن؛

ساخت خانه متری ۶.۵ 
میلیون تومان ممکن است؟

خبرآنلاین- هزینه ساخت یک متر مربع مسکن چقدر 
است؟ این سئوالی است که این روزها مقامات مختلف و 
سازندگان و دست اندکاران پاسخ متفاوتی بدان می دهند. 
یافتن پاسخ برای این سئوال که هزینه ساخت یک متر 
مربع واحد مسکونی چقدر است از ان رو اهمیت دارد که 
دولت در قالب نهضت ملی مسکن قرار است بهایی برای 
احداث هر کتر مربع واحد مسکونی مشخص کند. حالا 
در این شرایط صحبت از قیمت تمام شده شش و نیم 

میلیون تومان برای هر متر تا ۱۵ میلیون تومان است.
دولتی ها چه می گویند؟

  سرپرست بانک مسکن اعلام کرده است قیمت جدید 
ساخت واحدهای مسکن ملی حدود ۶.۵ میلیون تومان 
برای هر متر است. او همچنین در مورد جزئیات فرمول 
جدید توضیح داده است: قرار شده وزارت راه و شهرسازی 
جزئیات را ابلاغ کند که بر اساس آن قیمت ساخت ۴.۵ 
میلیون تومانی ساخت واحدهای نهضت ملی مسکن 
و  سازندگان  حتی  اما  راستا  این  در  می یابد.  افزایش 
فعالان بخش خصوصی نیز قیمت های متفاوتی را اعلام 
می کنند. رئیس انجمن انبوه سازان استان تهران ۱۷ خرداد 
ماه امسال از موافقت وزارت راه و شهرسازی با قیمت ۱۰ 
میلیونی ساخت نهضت ملی مسکن خبر داده و گفته 
بود: قیمت مقطوع مشکلاتی را برای سازندگان به وجود 

آورده بود.
کف قیمت به ۱۵ میلیون تومان رسید

ایرج رهبر، رییس انجمن انبوه سازان استان تهران در 
گفتگو با خبرگزاری خبرآنلاین در پاسخ به این سئوال که 
قیمت تمام شده یک متر مربع واحد مسکونی در شرایط 
فعلی چقدر است؟ گفت: برای پاسخ به این سئوال باید 
اشاره کنم که قیمت ها مداوم در حال تغییر است و این 
موضوع را باید مد نظر داشته باشید اما در شرایط فعلی 
کف قیمت ساخت و ساز به طوری که واحد مسکونی 
به اتمام برسد و ملزوماتی چون کابینت و پکیج و ... را 

داشته باشد، به سیزده میلیون تومان رسیده است.
او برآورد ۶.۵ میلیون تومان برای هر متر مربع واحد 
مسکونی در قالب نهضت ملی مسکن را بسیار غیرواقعی 
دانست و گفت: طبیعتا این واحدها نه کابینت خواهند 
داشت، نه پکیج و سیستم سرمایشی و گرمایشی و 
انبوهی از امکانات آنها حذف شده تا قیمت این باشد، هر 
چند رعایت این قیمت با تورم فعلی به نظر من ممکن 
نیست و بی تردید کیفیت را به شدت کاهش خواهد داد. 
وی حتی قیمت ۹ تا ۱۰ میلیون تومان را نیز بسیار کم 
دانست و ادامه داد: منظور ما از مسکن واحدی است که 
استانداردهای زندگی را داشته باشد و قرار نیست واحد با 
کیفیت بسیار پایین تحویل داده شود که در مدت زمانی 
کوتاه به بافت فرسوده و واحد پرخرج تبدیل شود و مالک 
مجبور شود انبوهی برای نگهداری و تعمیر ان هزینه 
بپردازد. این دست برآوردها حتی بدون محاسبه آسانسور 
صورت می گیرد و این مشکلی است که طبیعتا وجود دارد 
و باید قیمت آسانسور جداگانه لحاظ شده و از دارندگان 

دریافت شود.
او تاکید کرد: ماجرا گرانی مسکن نیست. قیمت مسکن 
نسبت به قدرت خرید ایرانی ها گران شده است. وقتی 
در شهری مثل تهران نمی توانید خانه ای با قیمت کمتر 
هم  است  لازم  بیابید،  تومان  میلیون  چهل  متری  از 
سرمایه گذاری در حوزه خرید در دستور کار قرار گیرد و 
هم افزایش قدرت خرید با طراحی ابزارهای ملی. راه حل 
در این فضا این نیست که از کیفیت بزنید و آسانسور 
و ... نگذارید تا خانه ارزان تر تحویل بدهید. باید در این 
برای  را  فاصله خرید  تا  ابزارهایی طراحی شود  شرایط 
متقاضی کاهش دهد. در این فضا وقتی دستمزدها به 
طور متعارف بین ۱۲ تا ۱۵ میلیون تومان است، در بهترین 
حالت فرد اگر بتواند حتی ۵۰ میلیون تومان پس انداز کند، 
هزینه خرید یک متر را تامین کرده و در نتیجه مشکلات 
همچنان باقی است از این رو مهار تورم در مرحله اول باید 

در دستور کار مقامات دولتی قرار گیرد.

»دنیایهوادار«ازشکاف۱۰ِمیلیونتومانیِ»دستمزد-هزینههایزندگی«گزارشمیدهد؛

مشکلات کارگران با کالابرگ حل می شود؟

که  داشت  اظهار  کشور  سنجش  سازمان  رئیس 
سامانه ثبت نام سنجش به صورت هوشمند است و 
تمامی اطلاعات به نام شخص داوطلب خواهد بود. 
»عبدالرسول پور عباس« گفت: ثبت نام برای کنکور 
از طریق پروفایل شخصی انجام شده است و این 
اطلاعات تا سال های بعد محفوظ خواهد بود. اگر 
داوطلب مغایرتی در اطلاعات خود مشاهده کرد، می 
تواند ویرایش کند. شرکت های دانش بنیان سامانه 
کشف را طراحی کرده اند که بر هندزفری داوطلبان 
نویز فرستاده می شود و فرد مذکور نمی تواند صدا 

را بشنود، داوطلبانی که این نوع وسایل تقلب را بر 
از دادن  تا ۱۰سال  از یک  بیاورند  سر جلسه کنکور 
آزمون محروم خواهند شد.  تمام فرایندها به صورت 
ماشینی و تمام موارد به صورت پیامکی به داوطلبان 
اعلام شده است، سامانه ثبت نام سنجش به صورت 
نام شخص  به  اطلاعات  تمامی  و  است  هوشمند 
داوطلب خواهد بود. از نظر سخت افزاری اقدامات 
خوبی انجام شده  و سوالات طراحی شده دارای کد 
است به طوری که فقط ماشین سازمان سنجش قادر 
به خواندن این کدها است. یک میلیون و ۱۱۹ هزار و 

۴۳۶ نفر در آزمون سراسری ثبت نام کرده اند،  این 
آزمون در ۴۱۷ شهرستان و ۱۳ کشور برگزار خواهد شد. 
در گروه ریاضی و فنی ۱۳۶۸۵۱  نفر، در گروه علوم 
تجربی ۴۸۵۰۳۵ نفر، در گروه علوم انسانی ۳۴۳۵۵۱ 
نفر، در گروه زبان های خارجه ۹۲۲۹۷ نفر و در گروه 
هنر ۶۱۷۰۲  نفر شرکت خواهند کرد. در آزمون پیش رو 
۶۸۷۴۲۰ داوطلب شرکت کننده زن و ۴۳۲۰۱۶ نفر مرد 
هستند. ۶۱ درصد از شرکت کنندگان زن و ۳۹ درصد 
نیز آقا هستند و گروه علوم تجربی بیشترین شرکت 

کننده را خواهد داشت.

محض اطلاع

محرومیت از کنکور تا ۱۰ سال در انتظار داوطلبان متخلف
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»دنیایهوادار«بررسیمیکند؛

شرایط دریافت وام با سهام عدالت چیست؟

ن ذره ب�ی

 

سازمان خصوصی سازی در مورد سهام عدالت جاماندگان 
اطلاعیه ای صادر کرد. از سوی دیگر، سال گذشته سامانه 
)هوشمند ستاره( راه اندازی شد تا سهامداران بتوانند با 
ارزش سهام عدالت خود وام دریافت کنند. اما این سوال 
پیش می آید که این وام به چه کسانی تعلیق می گیرد و 

شرایط دریافت این وام چیست؟

به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از تجارت نیوز، 
ارزش سود سهام عدالت یکسان نیست و تحت 

کاهشی  یا  افزایشی  بازار  نوسانات  تاثیر 
می شود.برای مثال ارزش واقعی سهام 

میلیون  یک  اولیه  ارزش  با  عدالت 
تومانی در ۲۰ اسفندماه سال گذشته 
تومان  هزار   ۷۸۰ و  میلیون   ۱۸
قیمت داشت، در حالی که قیمت 
این سهام در ۱۶ تیرماه سال جاری 
تا ۱۴ میلیون و ۷۰۰ هزار تومان 
که  بود.سهامی  یافته  کاهش 
در روزهای نخستین آزاد سازی 
سهام عدالت یعنی اردیبهشت ماه 

و خردادماه سال ۱۴۰۰ بیش از ۲۰ 
میلیون تومان قیمت داشت. سهام 

عدالت در ابتدا سهم ۱۰۰۰۰۰۰ میلیون 
تومانی بود که با گذشت زمان تبدیل به 

۵۰۰ واحد سهم شد.
سازمان خصوصی سازی با صدور اطلاعیه ای 

اعلام کرد: با عنایت به مصوبه شورای عالی بورس 
مبنی بر واریز باقیمانده سود سهام عدالت نزد این سازمان 
به حساب شرکت سپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار و 
تسویه وجوه، بدین وسیله به آگاهی کلیه سهامداران 
محترم می رساند، »سود عملکرد شرکتهای غیربورسی 
مربوط به سالهای ۱۳۹۸، ۱۳۹۹ و ۱۴۰۰ « و همچنین 
»باقیمانده سود تخصیص داده نشده مربوط به سنوات 
قبل از آزادسازی)قبل از ۱۳۹۹(« جهت واریز به حساب 
سهامداران محترم سهام عدالت به حساب شرکت مذکور 
واریز شده است. بنابراین شرکت سپرده گذاری مرکزی 
اوراق بهادار و تسویه وجوه همزمان با واریز مرحله دوم 
سود سهام مربوط به عملکرد سال ۱۴۰۰ شرکتهای بورسی 
سهام عدالت، سود سهام نزد این سازمان را نیز به حساب 

سهامداران محترم واریز خواهد نمود.
بر این اساس از کل مبلغ واریز شده توسط شرکت مذکور، 
مبلغ ۲۵۵ هزار تومان برای سهامداران یک میلیون تومانی 
و مبلغ ۱۳۵ هزار تومان برای سهامداران ۵۳۲ هزار تومانی، 
مربوط به سود واریز شده توسط سازمان خصوصی سازی 
است. مدیرعامل شرکت سپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار 
گفت: سهام عدالت به عنوان توثیق استفاده می شود و 
در حال حاضر افراد با توثیق سهام عدالت از بانک ها وام 
می گیرند. دو بانک ملی و تجارت با توثیق سهام عدالت 

تسهیلات ارائه می دهند.

سهامداران می توانند با ارزش سهام خود تسهیلات 
دریافت کنند

الکترونیک  توثیق  سامانه  گذشته  سال  ماه  مرداد 
)هوشمند ستاره( راه اندازی شد و قرار بر این شد که 

سهامداران بتوانند با ارزش سهام خود تسهیلات دریافت 
کنند و در واقع سهام آنها، وثیقه وام بانکی شود و 
حتی فراتر از آن، امکان صدور قرار وثیقه سهام برای 
دستگاه های قضایی فراهم شود اما با گذشت یک سال 
از راه اندازی این سامانه اما همچنان بانک ها تمایلی 
برای توثیق سهام ندارند در حالی که قرار بود سهام 
عدالت هم نقش وثیقه را داشته باشند تا دارندگان آن از 
وام بانکی استفاده کنند. »محمد باغستانی« مدیرعامل 
شرکت سپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار و تسویه وجوه 
)سمات( درباره همکاری بانک ها با سامانه ستاره برای 
وثیقه قرار دادن سهام و پرداخت تسهیلات با این وثیقه 
اظهار داشت: در حال حاضر بسیاری از بانک ها در حال 
مذاکره برای استفاده از این سامانه هستند و برخی از 

بانک ها هم از این توثیق استفاده می کنند.
وی با بیان اینکه حتی بانک های خصوصی هم برای به 
کارگیری سامانه ستاره و استفاده از این امکان در حال 
مذاکره هستند، گفت: برخی از بانک ها در حال پیاده سازی 
این سرویس در سامانه های خود هستند. اما اینکه از لحاظ 
کسب و کار این امکان چقدر ارزنده و جذاب است و بانک ها 

با چه مدلی این سرویس و خدمات را پیاده سازی کنند، به 
سیاست های خود آن بانک مربوطه برمی گردد. در حال حاضر 
جمعیت قابل توجهی از مشتریان حقیقی و حقوقی البته به 
ویژه حقوقی ها خواستار استفاده از این سرویس هستند و 

این می تواند ابزار خوبی برای بانک ها محسوب شود.
باغستانی در پاسخ به این سوال که برای وثیه گذاشتن 
سهام، ارزش این سهام باید چقدر باشد و کف ارزشی 
چقدر در نظر گرفته شده، تاکید کرد: برای ارزش 
سهام در سامانه توثیق کفی در نظر گرفته 
نشده و حداقل ارزش با توجه به استراتژی 
بانک ها تعیین می شود که بر اساس 
آن برای رقم مشخصی از تسهیلات 
چه میزان سهام برای وثیقه در نظر 
بگیرد و قاعدتا رقم برای هر ۳۰ 
بانک متفاوت از یکدیگرخواهد 
بود و هر بانک برای هر وامی، 
عددی خاصی از ارزش سهام در 

نظر می گیرد.
مدیر عامل شرکت سپرده گذاری 
مرکزی همچنین درباره امکان 
عدالت  توثیق سهام  از  استقاده 
قابل  عدد  آن  ارزش  که  هرچند 
توجهی نیست، گفت: سهام عدالت 
به عنوان توثیق استفاده می شود و در 
حال حاضر افراد با توثیق سهام عدالت از 
بانک ها وام می گیرند. دو بانک ملی و تجارت 
با توثیق سهام عدالت تسهیلات ارائه می دهند که 
البته از منظر سیاست های اقتصادی که وزارت اقتصاد 
تکلیف می کند، وام های تکلیفی با توثیق سهام عدالت 
به دارندگان این سهام از سوی این دو بانک داده می شود.

شرایط دریافت وام سهام عدالت
همه دارندگان سهام عدالت می توانند این وام را دریافت 
کنند. چه آنها که روش مستقیم را برای فروش سهام 
خود انتخاب کرده اند و چه آنها که روش غیرمستقیم را 

انتخاب کرده اند.
-اولین شرط دریافت این وام، داشتن حساب در بانک 
طریق  از  می توانند  متقاضیان  آن  از  پس  است.  ملی 

اپلیکیشن های بانک درخواست وام خود را ثبت  کنند.
کارت ملی  باید  است که متقاضی  این  -دومین شرط 

هوشمند داشته باشد.
-ثبت نام در سامانه سجام و احراز هویت یکی دیگر از 

شروط مهم است.
-همچنین تنها افرای می توانند وام سهام عدالت بانک ملی 
را دریافت کنند که هیچ سهمی از سبد سهام عدالت خود 
را نفروخته باشند. اگر مشمولان حتی یک سهم از پرتفوی 

خود را فروخته باشند، نمی توانند وام را دریافت کنند.
امکان  توقیف شده هم  آنها  -افرادی که سهام عدالت 

دریافت وام را ندارند.

کاوش

  فاجعه: قیمت مرغ در آستانه 
۶ رقمی شدن!

و  تومان  هزار   ۱۰۰ کانال  به  ورود  آستانه  در  مرغ  قیمت 
شش رقمی شدن قرار گرفت. گرچه نرخ این محصول توسط در 
ستاد تنظیم بازار ۷۳ هزار تومان تصویب شده است، اما گویا 
دومینوی گرانی کالاهای اساسی باز هم به مرغ رسیده و قرار 
نیست این بازار آرام بگیرد. در آستانه ورود به ایام محرم که 
مصرف مرغ به صورت سنتی افزایش می یابد، قیمت آن هم 
افزایش یافت. مردمی که برای عید قربان توانایی خرید دام زنده 
و ذبح آن را ندارند و گوشت مرغ را جایگزین کرده بودند، با ورود 
به بازار غافل گیر شدند. روز یکشنبه، ۱۱ تیر ۱۴۰۲، قیمت مرغ 
در هر کیلو به ۹۵ هزار و ۵۰۰ تومان در سطح خرده فروشی ها 
رسیده است. رقمی که ۲۲ هزار تومان بالاتر از مصوبات دولت 
است. این در حالی است که تصویب نرخ ۷۳ هزار تومان برای 
این محصول اعتراض شهروندان را در پی داشت و متناسب 
با قدرت خرید آن ها نبود. اما از سوی دیگر، مرغ داران هم 
قیمت های دستوری اعلامی را متناسب با هزینه های خود 

نمی دانستند و نسبت به آن معترض بودند.
قیمت مرغ بسته بندی؛ ۱۷۶ هزار تومان!

استان های  در  زنده  مرغ  قیمت  می دهد  نشان  بررسی ها 
تأمین کننده تهران و فارس به حداقل ۶۱ هزار و ۵۰۰ تومان 
رسیده است. همچنین این محصول در استان فارس ۶۳ هزار 
تومان عرضه می شود. مرغ ذبح شده نیز در گیلان ۶۷ هزار 
تومان عرضه می شود. از سوی دیگر، در برخی خرده فروشی های 
از ۱۰۰  مرغ  کیلو گوشت  هر  قیمت  تهران  مناطق شمالی 
هزار تومان هم عبور کرده و آن ها از حالا به استقبال گرانی 
افسارگسیخته این محصول رفته اند. البته برخی فروشگاه ها 
و شرکت ها با بسته بندی این محصولات در ظرف های ۹۰۰ 
گرمی، سینه و ران پاک شده مرغ را با قیمت های نجومی تر 
و حتی در به ازای هر کیلو ۱۷۶ هزار تومان عرضه می کنند! 
تصویری منتشر شده از قیمت مرغ بسته بندی شده در یکی از 
فروشگاه های آنلاین ، حاکی است سینه مرغ بدون استخوان 
توسط یکی از شرکت ها، در هر کیلو ۱۷۶ هزار تومان برای 
مشتریان رقم می خورد. همچنین هر کیلو سینه مرغ بدون 
پوست ۱۴۵ هزار تومان هزینه دارد. اکنون در حالی چنین 
ارقامی در بازار مرغ کشور در حال جابه جاشدن هستند که 
قیمت مرغ یک روزه در هفته گذشته کاهش چشمگیری 
داشت و انتظار می رفت با این اتفاق قیمت مرغ های ذبح شده 
و زنده کاهش یابد. حال که ماه محرم و احتمال افزایش تقاضا 
نزدیک است، بعید نیست که به زودی نرم قیمتی بازار وارد 
کانال ۱۰۰ هزار تومان شود. موضوعی که طبیعتاً بیش از پیش 
باعث کاهش سرانه مصرف مرغ با توجه به سقوط قدرت خرید 

مردم خواهد داشت.
بازار گوشت

قیمت گوشت مرغ با وجود نرخ مصوب ۷۳ هزار تومان در 
حال نزدیک شدن به هر کیلو ۱۰۰ هزار تومان بوده و شامگاه 
روز گذشته نرخ آن بین ۹۱.۸۰۰ تا ۹۵.۸۰۰ متغیر بود. مصادف 
شدن این ایام با اعیاد قربان و غدیر خم نرخ گوشت قرمز را هم 
افزایش داده و در ۳ هفته اخیر قیمت هر کیلو گوشت گوسفند 
بین ۴۸۵ تا ۵۰۰ هزار تومان و گوشت گوساله بین ۴۱۰ تا ۴۴۰ 

هزار تومان شده است.
بازار تخم مرغ

قیمت تخم مرغ تحت تأثیر بازار گوشت نیز افزایش نرخ داشته 
اما همچنان نسبت به قیمت مصوب پایین تر است. هفته 
گذشته هر شانه تخم مرغ ۳۰ عددی معمولی و زرده طلا بدون 
بسته بندی فروشگاهی به مبلغ ۷۵ تا ۸۵ هزار تومان قابل 
خرید بود اما در هفته جاری این عدد به ۸۹ تا ۹۹ هزار تومان 
رسیده است. این قیمت همچنان با قیمت مصوب ۱۱۰ تا ۱۱۵ 

هزار تومان فاصله دارد.
بازار روغن

روغن جز اقلام اساسی است که در فروشگاه ها با کمترین 
تخفیف عرضه می شود در حالی که محصولات لبنی در این 
فروشگاه ها با تخفیف های به نسبت خوبی عرضه می شود. با 
وجود افزایش قیمت انواع روغن مایع، در چند هفته اخیر از 
حجم عرضه آنها کاسته شده و در برخی فروشگاه ها این موضوع 
محسوس است. البته گفتنی است روغن جامد ۵ کیلویی 
همچنان با قیمت سال گذشته به مبلغ ۳۶۵ هزار تومان قابل 

خرید است.

شناسایی ۴۰۰ مظنون به پولشویی در کشور
هادی خانی، رییس مرکز اطلاعات مالی ایران روز گذشته در مراسم کارگاه آموزشی مبارزه با پولشویی و تامین مالی 
تروریسم، با بیان اینکه شورای عالی مبارزه با پولشویی فعال شده است، گفت: اقدامات خوبی در بحث مبارزه با 

پولشویی در دولت سیزدهم انجام شده و ۴۰۰ مظنون در این زمینه شناسایی شده است.

دکتر »سیدعلی مرعشی« -رییس مرکز پزشکی حج و زیارت- در نشست این 
شورا که در شهر مکه برگزار شد، از جان باختن ۱۶ زائر مرد و ۶ زائر زن از زمان 
شروع عملیات حج تمتع ۱۴۰۲ خبر داد. او همچنین با اشاره به افزایش حجم 
مراجعات به مراکز درمانی و پزشکی پس از ایام تشریق )عملیات حج(، اظهار 
کرد: »با تایید کمیسیون پزشکی، ۲۰ نفر از زائران با شروع پروازها به ایران 
منتقل خواهند شد تا ادامه درمان آن ها در داخل کشور پیگیری شود.« بازگشت 
زائران ایرانی از دوشنبه ۱۲ تیرماه آغاز شده و تا سوم مردادماه ادامه خواهد 
داشت. بنا بر اعلام عربستان امسال حدود یک میلیون و ۸۰۰ هزار زائر خارجی 

در مناسک حج شرکت کردند که حدود ۸۷ هزار و ۵۴۱ زائر ایرانی بودند.

 ۱ ۴۰۲ حج  ر  د نی  ا یر ا چنــد   : ســش پر
؟ ند شد ت  فو

مدیر سامانه یکپارچه فروش خودرو درباره مرحله سوم طرح یکپارچه خودرو 
توضیحاتی ارائه داد. تقدسی، در خصوص فروش دوره سوم یکپارچه خودرو 
گفت: طرح فروش یکپارچه خودرو ختم به این دو مرحله نخواهد شد، اما اینکه 
فرآیند مرحله سوم دقیقا چه زمانی باشد، هنوز مشخص نیست و قطعا پس 
از اتمام مرحله دوم، برای مرحله سوم و اجرای آن برنامه ریزی صورت خواهد 
گرفت. احتمالا مرحله سوم تخصیص فروش خودرو شهریور ماه انجام شود. 
البته خودروهای عرضه شده در این مرحله به ۳ درصد متقاضیان جامانده از 
مرحله دوم اختصاص دارند. به این گروه از متقاضیان در مرحله دوم سامانه 

جامع عرضه خودرو هیچ گونه خودرویی اختصاص داده نشده بود.

ح یکپارچه  زمان فروش مرحله ســوم طر
خودرو اعلام شد

نقل قول محض اطلاع
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انتزاع فردیس از کرج باید با جدیت بیشتری پیگیری شود
حجت الاسلام سید ابراهیم حسینی در دیدار اعضای شورای شهر و شهردار فردیس که در دفتر امام جمعه فردیس صورت گرفت، 
اظهار کرد: تعامل و همدلی بیشتر مجموعه مدیریت شهری ضروری است و بدون تعامل نمی توان امور شهر را به درستی به پیش 

برد. بحث انتزاع از کرج باید با جدیت بیشتری پیگیری شود تا بتوانیم حقوق مردم شهرستان را استیفا کنیم.

»کاوه حدادپور« -معاون توســعه مدیریت و منابع استانداری البرز- اظهار کرد: 
رئیس سازمان اداری و استخدامی در بخشنامه ای به دستگاه های اجرایی موضوع 
ماده ۵ قانون مدیریت خدمات کشوری، بانک ها، شهرداری ها و سایر نهادهای 
عمومی اعلام کرد که ساعت کار خدمت حضوری تمامی کارکنان خود و سایر افراد 
شاغل )اعم از رسمی، پیمانی، قراردادی، شرکتی و...( را حداکثر تا ساعت ۱۳:۰۰ قرار 
دهند و مابقی ساعات کار موظفی را از طریق دورکاری )با تمهیدات لازم( جبران 
کنند. در این بخشنامه ساعت آغاز به کار مادران شاغل دارای فرزند زیر ۶ سال، افراد 
دارای معلولیت و افراد ساکن در حومه شهرهای محل خدمت، با انجام تمهیدات 
لازم به منظور حفظ تداوم خدمت رسانی دستگاه، به مدت یک ساعت شناور تعیین 
شده است. رؤسای دستگاه های مشمول این بخشنامه می توانند به تشخیص 

خود، سایر مصادیق نظیر را در همین چهارچوب تدبیر کنند.

با اعلام استانداری، پایان کار ادارات البرز تا 
ساعت ۱۳ شد

»علیرضا رحیمی« - رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای شهر کر- در 
بررسی وضعیت تعدادی از ایستگاه های اتوبوس معابر شهر گفت: ایستگاههای 
اتوبوس در سطح شهر زیبنده و در شأن شهروندان فهیم نبوده و می بایست سازمان 
حمل و نقل بار و مسافر هر چه سریع تر نسبت به برنامه ریزی و اقدام در جهت 
بازسازی صورت گیرد. عملکرد سازمان مذکور در بازسازی و بهسازی ایستگاههای 
اتوبوس و توزیع آن غیر قابل توجیه است و لازم است ضمن بازسازی و زیباسازی 
آنها و همچنین بهسازی پایانه های میدان حصارک، میدان شهید سلطانی و … 
اقدام کند. در بودجه سال ۱۴۰۲ مبلغ بیست میلیارد تومان جهت بازسازی، توسعه 
و تجهیز ایستگاه های اتوبوس اختصاص داده شد که انتظار می رود شهرداری کرج 
نسبت به رفع نواقص، مناسب سازی و حفظ و نگهداری ایستگاه های اتوبوس 

سطح شهر هر چه سریع تر اقدام نماید.

شأن  در  توبوس  ا ایستگاه های  وضعیت 
نیست کرجی ها 

 
»جانشین فرمانده انتظامی استان« خبر داد:

 ۱۷ سرشاخه یک شرکت 
هرمی در کرج دستگیر شدند

با تلاش کارآگاهان پلیس آگاهی البرز، یک شرکت هرمی 
در منطقه مهرشهر این شهرستان، شناسایی و ۱۷ نفر در این 

رابطه دستگیر شدند.

نادربیگی«  »محمد  سرهنگ  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
-جانشین فرمانده انتظامی استان البرز- با اعلام این خبر گفت: 
در پی دریافت گزارش های مردمی، مبنی بر فعالیت افرادی در 
قالب یک شرکت هرمی در منطقه فاز۴ مهرشهر کرج، رسیدگی 
به موضوع در دستور کار اداره مبارزه با جعل وکلاهبرداری 
پلیس آگاهی استان قرار گرفت. کارآگاهان با تلاش شبانه 
به شناسایی محل  پلیسی موفق  اقدامات  انجام  و  روزی 
و  بررسی موضوع  از  و پس  فعالیت شرکت هرمی شدند 
اطمینان از صحت خبر با هماهنگی مقام قضائی به محل 
مورد نظر اعزام و در یک عملیات غافلگیرانه، ۱۷ نفر از اعضای 

باند کلاهبرداری شرکت هرمی را دستگیر کردند.

کارآگاهان  گفت:  البرز  استان  انتظامی  فرمانده  جانشین 
در بازرسی از منزل آن ها مقادیری جزوات آموزشی مربوط 
به شرکت های هرمی و یک لپ تاپ را کشف و متهمان 
دستگیر شده به صراحت به فعالیت و عضویت در شرکت 
هرمی اعتراف کردند. مجموع کلاهبرداری های صورت گرفته 

توسط این باند ۱۵ میلیارد ریال برآورد می شود.

این مقام انتظامی با بیان این که اکثر متهمان دستگیر 
شده افراد غیر بومی هستند، خاطرنشان کرد: کلاهبرداران با 
سوءاستفاده از مشکلات اقتصادی جوانان شهرستان های 
دورافتاده در ابتدا با جلب اعتماد آن ها از راه های مختلف، 
به بهانه کار در شرکت های پردرآمد، به کرج دعوت کرده و با 
فریب آن ها را مجبور به ادامه همکاری در شرکت هرمی و 

عضو گیری می کردند.

سرهنگ نادربیگی در پایان خطاب به شهروندان گفت: در 
صورت مواجهه با موارد مشکوک که با سرمایه کم پیشنهاد 
از طریق مراجع  را  درآمدهای هنگفت می دهند، موضوع 
قضائی و انتظامی پیگیری کرده تا در دام این افراد شیاد 

گرفتار نشوید.

حسن مددی، دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان 
از  پیشگیری  و  اجتماعی  معاون  نیا،  نجف  فرید  و 
عنوان  به  البرز  استان  کل  دادگستری  جرم  وقوع 
مدیران برتر ملی انتخاب و توسط رئیس قوه قضائیه 

مورد تقدیر قرار گرفتند.

به گزارش »دنیای هوادار«؛ »حسین فاضلی هریکندی« 
-رئیس کل دادگستری استان البرز- با اعلام انتخاب 
عنوان  به  البرز  استان  کل  دادگستری  از  مدیر  دو 
مدیران برتر ملی قوه قضائیه در سال 1401 بیان کرد: 
این موفقیت مرهون تلاش همه کارکنان قضایی و 
اداری به ویژه مدیران مربوطه در سال گذشته است که 
نتیجه آن انتخاب دو مدیر از دادگستری کل استان 

البرز و تقدیر رئیس قوه قضائیه از ایشان است.
رئیس کل دادگستری استان افزود: یکی از محورهای 
سند تحول قضایی »ارزیابی عملکرد مدیران« در قوه 
قضائیه است که بر این اساس، انتخاب مدیران برتر 
نمونه  مدیران  و  اجرایی   1401 سال  در  قضاییه  قوه 
ارزیابی  نحوه  و  برگزیده و معرفی شدند؛ شاخص ها 
مدیران برتر میزان موفقیت در اجرای راهکار های سند 
تحول قضایی، شاخص های ۱۴ گانه ارزیابی عملکردی 
دادگستری کل استان ها، اجرای برنامه های تحول و 

تعالی و اقدامات ویژه و تحولی است.
فاضلی هریکندی در ادامه متذکر شد: مدیران برتر در 

از حوزه ریاست قوه  کمیته ای با حضور نمایندگانی 
اطلاعات،  و  حفاظت  مرکز  اول،  معاونت  قضائیه، 
دادسرای انتظامی در معاونت راهبردی قوه تشکیل و 
با لحاظ عملکرد مدیران در سال ۱۴۰۱، مدیر برتر ملی، 

ستادی و استانی انتخاب شدند.
رئیس کل دادگستری استان البرز که خود وی نیز 
در سال گذشته به عنوان مدیر برتر ملی قوه قضائیه 
انتخاب و تقدیر شده، گفت: بر اساس ارزیابی این 
کمیته از استان البرز نیز دو مدیر در بین مدیران برتر 

قوه قضائیه در سال 1401 شناسایی و معرفی شدند؛ 
استا ن ها«،  در حوزه »شورای قضایی  اساس  این  بر 
حسن مددی دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان 
و در حوزه »معاونت های ستادی، مراکز و سازمان ها 
تابعه« نیز فرید نجف نیا در بین معاونین اجتماعی 
دادگستری های سراسر  وقوع جرم  از  پیشگیری  و 
کشور به عنوان مدیران برتر ملی قوه قضائیه در سال 
مورد  قضائیه  قوه  رئیس  توسط  و  معرفی  گذشته 

تقدیر قرار گرفتند.

برگزرینیدیگرازکارنامهدرخشاندستگاهقضاییاستانالبرز؛

مددی و نجف نیا، مدیران برتر ملی قوه قضائیه شدند

داستان جلدمحضاطلاع

روز گذشته، یاسر نژاد فلاح، دبیر کمیسیون مبارزه با قاچاق کالا و ارز استان 
البرز در حاشیه مراسم آئین امضاء تفاهم نامه همکاری بین کمیسیون مبارزه 
با قاچاق کالا و ارز و اداره کل ورزش و جوانان استان البرز اظهار داشت:  به 
مناسب 12 تیر سالروز صدور فرمان مباره با قاچاق کالا و ارز از سوی رهبر 
معظم انقلاب)مدظله( در راستای مبارزه ی هوشمندانه، متناسب و همه جانبه 
با قاچاق کالاهای سلامت محور بر اساس مفاد ماده ی 3 و بند الف ماده 10 
قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز تفاهم نامه ای با اداره کل ورزش و جوانان استان 
البرز منعقد شد. در راستای تولید محتوا به منظور آگاهی بخشی، اطلاع رسانی 
و آموزش جامعه در موضوع تهدیدات و پیامدهای قاچاق کالاهای سلامت 
محور در موضوع باشگاه های ورزشی و... این کمیسیون تفاهم نامه ای را با 
اداره کل ورزش و جوانان استان امضا کرد. این تفاهم نامه ۶ ماده و ۱۸ تبصره 
دارد، یکی از موارد این تفاهم نامه »اجرای مانورهای مشترک نظارتی در ارتباط با 
جلوگیری از توزیع و استفاده از مکمل ها و مواد نیروزای غیراستاندار و قاچاق 
درکلیه باشگاهای ورزشی« بوده که در راستای این طرح اداره کل ورزش و 
جوانان استان نسبت به برگزاری نشست های مشترک با دانشگاه علوم پزشگی 

استان در موضوع برنامه ریزی و هماهنگی اجرای گشت های مشترک از باشگاه 
و اماکن ورزشی استان را در دستور کار دارد. برنامه ریزی و اقدام مناسب در 
راستای جلوگیری از توزیع و همچنین جمع آوری مکمل های نیروزا در سطح 
کلیه باشگاه های ورزشی استان از اقدامات شایسته پیش بینی شده در این 

تفاهم نامه می باشد.
اما بهزاد فروغی، مدیرکل ورزش و جوانان استان البرر نیز در جمع خبرنگاران با 
بیان اینکه این تفاهم نامه در راستای ایجاد کمیته ی مشترک کاری برای برنامه 
ریزی و اقدامات لازم در راستای انجام مفاد ماده ۳ و ۱۴ قانون مبارزه با قاچاق 
کالا و ارز منعقد شده است، اظهارداشت: فرهنگ سازی واطلاع رسانی مناسب 
با استفاده ازتمامی ظرفیت های موجود )طراحی ونصب بنر و.. ( درجهت تبلیغ 
استفاده صحیح از کالای ایرانی درباشگا های دولتی و خصوصی بویژه در برگزاری 
مسابقات مهم استانی،کشوری و بین المللی از ضروریات حوزه های اطلاع 
رسانی، آموزش و آگاهی بخشی عمومی است. اولویت برنامه ها سال جاری 
به موضوع مبارزه با قاچاق کالا و ارز در انتخاب محورهای برنامه ها، مسابقات 

و همایش های اداره کل ورزش و جوانان استان و شهرستان ها خواهد بود.

محض اطلاع

امضای تفاهم همکاری کمیسیون مبارزه با قاچاق 
کالا و ارز و اداره کل ورزش و جوانان البرز

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۰۵۰۴ هیات اول 
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  دوم 
در  فاقد سند رسمی مستقر  و ساختمانهای  اراضی 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه دو تصرفات 
محمد  خانم/  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
رحیمی فرزند عزت اله بشماره شناسنامه ۶۳۲ صادره 
از ابهر در یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
۱۵۸.۶۲ متر مربع از پلاک ۵۴ فرعی از ۳۶۰ اصلی 
فردوسی  خیابان  روبروی  ماهدشت  جاده  در  واقع 
آقای  از مالک رسمی  نبش کوچه سیدی خریداری 
لذا به  سید عباس میر افضلی محرز گردیده است. 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ 
روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
از اخذ  اداره تسلیم و پس  این  به  را  اعتراض خود 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول 

خواهد شد. ف۶۳۹

تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/05/01

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 2 کرج

گهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین  آ
نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی ناحیه ۲ 
کرج)نوبت اول(
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»هیدن« به تئاتر شهر رسید
مایش »هیدن« )HIDDEN( به نویسندگی ریحانه رضی و کوروش شاهونه، کارگردانی کوروش شاهونه و تهیه کنندگی 
سجاد افشاریان از ۲۳ تیرماه در سالن قشقایی مجموعه تئاتر شهر تهران روی صحنه می رود. این نمایش بعد از نمایش 

»مانستر« )Monster( دومین تجربه همکاری مشترک سجاد افشاریان و کوروش شاهونه در تئاتر است.

پنجمین قسمت از سری فیلم های اکشن »ایندیانا 
دلاری  میلیون  صد  چند  بودجه  با  حالی  در  جونز« 
اکران شده که در نخستین هفته نمایش انتظارات 
را برآورده نکرد و در سینماهای چین با یک شکست 
آخرین  این  فراوان  احتمال  به  و  شد  همراه  بزرگ 

قسمت از این سری فیلم خواهد بود.

به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از ایسنا، »ایندیانا 
از سری  جونز: گردانه سرنوشت« که پنجمین فیلم 
با بازی »هریسون  فیلم های اکشن »ایندیانا جونز« 
فورد« در نقش اصلی است، در نخستین هفته نمایش 
دلاری  میلیون   ۶۰ فروش  به  آمریکا  سینماهای  در 
به صدر  رسیدن  برای  شاید  که  رقمی  یافت،  دست 
جدول هفتگی و در نگاه اول چشمگیر باشد اما برای 
فیلمی با بودجه هنگفت ۲۹۵ میلیون دلاری صرف 
ناامیدکننده ای  فروش  تبلیغاتی،  هزینه های  از  نظر 

محسوب می شود.
آخرین  که  سرنوشت«  گردانه  و  جونز  »ایندیانا 
ماجراجویی برای »هریسون فورد« ۸۰ ساله در نقش 
کاوشگر سرسخت است، ۷۰ میلیون دلار نیز در گیشه 
بین المللی در هفته نخست اکران فروخت تا فروش 
جهانی این فیلم در هفته افتتاحیه به ۱۳۰ میلیون 
ابرقهرمانی  فیلم  در حالی است که  این  برسد.  دلار 
»فِلش« در هفته نخست اکران ۱۳۹ میلیون دلار در 
سطح جهانی فروخت و البته هزینه ساخت حداقل 
پنجم  قسمت  به  نسبت  کمتر  دلار  میلیون   ۱۰۰

»ایندیانا جونز« دارد.
از نظر فروش هفته آغازین اکران در آمریکا، »ایندیانا 
جونز و گردانه سرنوشت« به قسمت قبلی خود یعنی 

»قلمرو جمجمه بلورین« محصول ۲۰۰۸ که ۱۵ سال 
نبود.  افتتاح شد، نزدیک  با ۱۰۰ میلیون دلار  پیش 
تماشاگران و منتقدان نظرات معمولی درباره قسمت 
جدید »ایندیانا جونز« داشته اند و این فیلم اکشن 
و   »+B« سینمایی  امتیاز  توانسته  ماجراجویانه  و 
منتقدان  در وب سایت  را  درصد  نمره ۶۸  همچنین 

سینمایی راتن تومیتوز کسب کند.
نیز  جهان  سینمایی  بزرگ  بازار  دومین  چین،  بازار 

شکست بزرگی برای »ایندیانا جونز« رقم زد  و این 
فیلم در هفته نخست اکران تنها ۲.۳ میلیون دلار 
در این کشور پرجمعیت آسیایی فروخت. هیچ یک 
و  توزیع  چین  در  فیلم  این  قبلی  قسمت  چهار  از 
اکران نشده بود و مخاطبان چینی حس نوستالژی 
خاصی به این سری فیلم نداشتند و ظاهرا این یکی 
از دلایل شکست زودهنگام »ایندیانا جونز« در چین 

بوده است.

سه شنبه  روز  تعطیلات  در  جونز«  »ایندیانا  فروش 
پیش بینی  و  شد  خواهد  تقویت  جولای  چهارم 
فیلم  این  آمریکا و جهانی  می شود مجموع فروش 
به ترتیب به ۸۲ و ۱۵۲ میلیون دلار در سراسر جهان 
برسد اما دو حریف قدرتمند به زودی از راه خواهند 
رسید؛ فیلم اکشن و هیجانی »ماموریت: غیرممکن 
- روزشمار مرگ« از ۱۲ جولای )۲۱ تیر( و درام بمب 
از  نیز  اتمی »اوپنهایمر« ساخته »کریستوفر نولان« 
تاریخ ۲۱ جولای )۳۰ تیر( با مخاطب هدف مشابه 

اکران خواهند شد.
فیلم  مشاوره  شرکت  مدیر  که  گراس«  ای.  »دیوید 
می گوید:   »Franchise Entertainment Research«
»این یک افتتاحیه ضعیف است. اکثر سری فیلم های 
اکشن ماجراجویی تا قسمت پنجم تمام می شوند و 

این درباره ایندیانا جونز اینجا اتفاق می افتد«.
»ایندیانا جونز و گردانه سرنوشت« که ابتدا قرار بود باز 
هم به کارگردانی »استیون اسپیلبرگ« ساخته شود، 
این  شد.  ساخته  منگولد«  »جیمز  توسط  سرانجام 
فیلم دنباله »ایندیانا جونز و قلمرو جمجمه بلورین« 
)۲۰۰۸( و پنجمین قسمت از این سری فیلم است که 
نخستین نمایش جهانی خود را در جشنواره کن ۲۰۲۳ 

تجربه کرد و با واکنش های متفاوتی روبه رو شد. 
داستان جدیدترین فیلم »ایندیانا جونز« در سال ۱۹۶۹ 
و در پس زمینه رقابت فضایی اتفاق می افتد و جونز 
والر-بریج«  »فیبی  بازی  با  دخترخوانده ای  به همراه 
در تلاش برای کشف این موضوع است که آیا دولت 
آمریکا  دشمنان سابق خود را در جنگ جهانی دوم 
برای شکست دادن اتحاد جماهیر شوروی، به خدمت 

گرفته است یا خیر.

پنجمینقسمتمنتشرشد؛

»ایندیانا جونز«؛ قهرمانی رو به پایان

ان ی �ج سی�ن

کارگردانانی  مهم ترین  و  معروف ترین  از  یکی  میرکریمی«  »رضا 
است که این روزها فیلمی به روی پرده دارد؛ فیلمی که با عناوین 
مختلف می توان دلایل محکمی برای تماشای آن در نظر گرفت. 
نگهبان شب فیلمی است که حدود ۴ هفته از نمایش آن می گذرد. 
فیلمی که در جشنواره فجر دوره چهلم حضور داشت و توانست 
اما فیلم رضا میرکریمی  ببیند.  را به خود  واکنش های مخلتفی 
تومان فروش  این مدت، حدود ۱ میلیارد و ۲۰۰ میلیون  در  که 
داشته، واجد ویژگی هایی است که می تواند مخاطب را به تماشا 

ترغیب کند.
فیلم  یک  میرکریمی،  ساخته های  سایر  به مانند  نگهبان شب   .۱
است.  جامعه  روز  شرایط  از  وام گرفته  که  است  سالم  و  شریف 
بنابراین در چنین فیلمی، هم کلاژی از جامعه را می بینیم که هیچ 
روتوش دراماتیک و اغراق آمیزی ندارد و درثانی، روابطی اخلاقی و 
انسانی بر آن حاکم است که این پارادایم، در کمتر فیلم اجتماعی 
فیلم  یک  با  بنابراین  است.  مشاهده  قابل  سینما  روزهای  این 
اخلاق گرای مساله مند مواجه هستیم که بدون هیچ سیاه نمایی یا 

تلاش برای دراماتیزه کردن غیرضروری، داستانگویی کرده و در این 
مسیر هم به موفقیت هایی دست یافته است.

۲. کسانی که با کارهای میرکریمی آشنا هستند، سبک روایت گویی 
سبک  که  است  مولفی  سینماگر  میرکریمی،  می دانند.  را  او 
فیلمسازی او، طرفدارانی دارد. ضمن اینکه در این فیلم، غلظت 
داستانگویی، برخلاف کارهای قبلی کارگردان، کمی بیشتر است و 
فیلم، حتی برای کسانی که چندان سبک میرکریمی را نمی پسندند 
این  از  آنها  نیز غافلگری هایی دارد که می تواند به رضایت مندی 

فیلم منجر شود.
۳. نگهبان شب، اگرچه فیلمی اجتماعی است اما در آن، توجه 
ویژه ای به خانواده شده است. تمرکز اصلی فیلم بیشتر بر روی 
اینکه تم عاشقانه و احساسی فیلم نیز در  خانواده است ضمن 
کلیت اثر ملموس است. بنابراین دوستداران سینمای اجتماعی و 
آن مخاطبانی که دوستدار رومنس هستند، می توانند به تماشای 

این فیلم بنشینند.
۴. نگهبان شب در جشنواره چهلم فجر به روی پرده رفت و در 

نامزد  رشته،   ۹ در  فیلم  شد.  خبرساز  حسابی  جشنواره،  همان 
دریافت سیمرغ شد و درنهایت، سیمرغ بهترین کارگردانی را برای 
میرکریمی و دیپلم افتخار را در بخش بهترین بازیگر نقش مکمل 
مرد برای علی اکبر اصانلو به ارمغان آورد. همین که فیلمی، در 
۹ رشته جشنواره فجر، نامزد دریافت جایزه می شود، خود محرک 

بالایی است برای اینکه به تماشای آن بنشینیم.
۵. تیم بازیگری فیلم، یکی از کنجکاوی برانگیزترین مقولات آن 
است. میرکریمی همواره حساسیت بالایی در زمینه انتخاب بازیگران 
داشته و در این فیلم، برخلاف کارهای دیگرش، از چهره های خیلی 
مشهور استفاده نکرده است. البته که همین چهره ها نیز حسابی 
درخشیدند. یک نمونه از درخشش این بازیگران به جشنواره فجر 
برمی گردد که طی آن، در یک اتفاق کم سابقه، هر ۲ بازیگر اصلی 
مرد و زن و هر دو بازیگر نقش مکمل مرد و زن، از این فیلم، 
کاندیدای دریافت سیمرغ شدند. به جز این تیم بازیگری حرفه ای، 
حضور کوتاه کیومرث پوراحمد، خود بهانه بسیار خوبی است تا به 

تماشای این فیلم بنشینیم.

دست به نقد

۵ دلیل برای تماشای »نگهبان شب«

دومین نشست اعضای کمیسیون محیط زیست و خدمات شهری شورای 
اسلامی استان البرز با هدف هم افزایی و رفع چالش های موجود در این 
حوزه برگزار شد. علیرضاقره حسنلو، رئیس شورای اسلامی استان البرز، در این 
نشست که با حضور رؤسای کمیسیون های محیط زیست و خدمات شهری 
شوراهی اسلامی شهر و معاونان خدمات  شهری شهرداری های استان البرز 
توسط شورای اسلامی استان البرز و به میزبانی کمالشهر برگزار شد، گفت: 
 »نشست های کمیسیون های تخصصی شوراها در سطح استان، کارآمدترین 
راه برای رفع مشکلات شهری و هم افزایی مثبت در ارائه خدمات مطلوب در 
شوراها است، که شورای اسلامی استان البرز در این زمینه در بین دیگر استان 
های کشور پیشتاز است. این سلسله نشست ها که برای اولین بار در کل کشور 
در استان البرز برگزار شده است، منشأ اثرات خیر بوده و با مصوبات اجرایی که 
داشته بستری برای انتقال تجربیات و پیگیری رفع هر چه سریع تر مشکلات 

مردم شده است. خوشبختانه این سلسله نشست ها که به صورت مستمر در 
استان برگزار می شود و تا کنون در هیچ یک از استان های کشور برگزار نشده 
است، مصوبات و خروجی بسیار خوب همراه با ضمانت اجرایی داشته است 
و قبل از برگزاری چنین جلساتی شاید بسیاری از همکاران حتی در شهرهای 
هم جوار از مشکلات و دغدغه یکدیگر آگاه نبودند. امروز خوشبختانه با تشکیل 
این جلسات، رؤسای کمیسیون ها در احصاء و بررسی مشکلات به یک 
تفاهم و همدلی رسیده اند که امید است با رفع موانع اداری مشکلات یکی 
پس از دیگری حل شود. موضوعات مربوط به محیط زیست از مقوله های 
بسیار مهم در حوزه شهر و روستا می باشد و استان البرز یکی از ۵ استان 
پایلوت در سازمان محیط زیست کشور در بحث محیط زیست می باشد که این 
میزان، نشان از جایگاه و اهمیت البرز در این خصوص دارد. طی نشست های 
تخصصی که با مدیرکل حفاظت محیط زیست استان البرز داشتیم متوجه 

یک خلاء و فاصله میان کمیسیون های محیط زیست و معاونت های خدمات 
شهری شدیم که ما را بر آن داشت تا با انعقاد تفاهم نامه ای راهبردی در جهت 

رفع این فاصله برآییم.«
در این تفاهم نامه که باهدف توسعه همکاری های آموزشی، پژوهشی و 
استفاده از ظرفیت مدیریت های محلی در راستای حفاظت و بهره برداری پایدار 
از محیط زیست به امضای رئیس شورای اسلامی استان البرز  و مدیرکل 
حفاظت محیط زیست استان البرز رسید. در بخشی از محورهای این همکاری 
مشترک به بهره مندی طرفین از توانمندی های پژوهشی یکدیگر از قبیل 
امکانات تخصصی، کتابخانه ای، اسناد، مدارک و منابع علمی و همچنین 
همکاری علمی و تعامل در راستای تدوین پیش نویس ضوابط و لوایح قانونی 
در حوزه مسائل زیست محیطی مدیریت های محلی و پیگیری تصویب ضوابط 

و لوایح پیشنهادی در مراجع تصویب کننده اشاره شده است.

در نشست اعضای کمیسیون محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی استان البرز چه گذشت؟
گزارش
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بیرانوند؛ بمب نقل و انتقالات ایران می شود؟
دروازه بان  تیم فوتبال پرسپولیس درحالی با پیشنهادی از سوی استقلال روبه رو شده که یک هوادار متمول آبی ها 
حاضر شده بخشی از دستمزد بیرانوند را بپردازد. روز گذشته بیرانوند قرارداد خود را با پرسپولیس فسخ کرد و 

موضوع پیوستن او به استقلال وارد راه جدی تری شده است.

ن ذره ب�ی

درفصلبیستوسومچهخواهیمدید؟

جنگ ستارگان! 

آغاز بیست و سومین دوره لیگ  سازمان لیگ زمان 
کرده  اعلام  ماه  مرداد  اول  نیمه  را  ایران  فوتبال  برتر 
است. لیگی که در میانه راه با مسابقات نهایی جام 
موضوع  همین  و  کرده  پیدا  تلاقی  آسیا  ملت های 
شرایط باشگاه ها، مربیان و بازیکنان را تحت الشعاع 
خود قرار داده و احتمالا دگرگون خواهد کرد. با این 
مقدمه نگاهی به دورنمای لیگ بیست و سوم و شرایط 

آن خواهیم انداخت:

جابجایی مربیان
فوتبال  مربیان  به  مربوط  جابجایی های  تاریخی ترین 
ایران در نقل و انتقالات تابستانی لیگ بیست و سوم 
اتفاق افتاد. در حالی که پرسپولیس، تراکتور، سپاهان، 
فولاد خوزستان و صنعت نفت آبادان مربیان انتهای 
پایتخت  آبی پوشان  کردند،  حفظ  را  گذشته  فصل 
به توافق رسیدند، مس رفسنجان به  با جواد نکونام 
ساکت الهامی اعتماد کرد، گل گهر به سراغ مارینوس 
اوزونیدیس یونانی رفت، سید مجتبی حسینی راهی 
اراک شد، هوادار به محمود فکری سپرده شد و نساجی 
گرفت.  خدمت  به  را  رحمتی  مهدی  سید  مازندران 
در  در حالی  الهامی، حسینی  مربیانی چون رحمتی، 
تیم جدید خود مشغول به کار شدند که کارنامه آنان در 
باشگاه قبلی قابل قبول بوده و این جابجایی ها نشان 
از اختلاف سلایقی دارد که معمولا در فوتبال ایران به 
این حال  با  اتفاق می افتد.  احساسی  و  آماتور  شکل 
جابجایی مربیان و یا عقد قرارداد با مربیان جدید که 
تعدادی از آنان سابقه مربیگری در لیگ قبل را دارند، 
می تواند ناشناخته های لیگ بیست و سوم را بیشتر 
نموده و هفته های ابتدایی را بیشتر از گذشته غیر قابل 

پیشبینی نماید.  

توجه ویژه قلعه نویی
فوتبال  ملی  تیم  سرمربی  نویی  قلعه  امیر  بی گمان 
ایران  فوتبال  روی  پیش  لیگ  به  ویژه ای  نگاه  ایران 
گفته  این خصوص  در  مهدی  سهیل  داشت.  خواهد 
است: در تنظیم تقویم مسابقات فصل آینده باشگاهی 
قرار  مدنظر  ملی  تیم  محترم  سرمربی  پیشنهادهای 
برنامه  در  را  او  خواهد گرفت و پیشنهادها و نظرات 
لحاظ خواهیم کرد و سپس تقویم مسابقات و برنامه 
تجربه  کنیم.  می  اعلام  را  فصل  ۱۴۰۲-۱۴۰۳  نهایی 
سرمربی تیم ملی که سال ها نیمکت تیم های بزرگی 
چون استقلال، تراکتور و سپاهان را تجربه کرده است، 

نکته مثبتی است که در یک تعامل درست و منطقی 
می تواند به نفع فوتبال ملی و باشگاهی باشد. 

نقل و انتقالات
باشگاه ها  راسخ  عزم  از  نشان  انتقالات  و  نقل  اخبار 
آتی  فصل  در  موفقیت  برای  مدعیان  خصوص  به 
باشگاه ها دست به خانه تکانی زده  از  دارد. تعدادی 
و  با حذف  استقلال  و  پرسپولیس  تیم هایی چون  و 
به  را  نیروهای جوان  دارند  اضافه های ضروری سعی 
مجموعه خود اضافه کنند. نکته قابل توجه در مورد 
نقل و انتقالات، ارقام نجومی بازیکنان شاخص  فوتبال 
باشگاه ها  قراردادهای  قانون سقف  با  که  است  ایران 
متوسط  می دهد  نشان  بررسی ها  ندارد.  خوانایی 
قراردادهای بازیکنان ایران بالغ بر سی میلیارد تومان 
بوده و این موضوع همچون فصول گذشته با کنترل 
منطقی و درستی پیش نرفته است و صرفا در انتهای 

فصل بدهی های انباشته باشگاه ها را افزایش خواهد 
داد. بدهی است که سازمان لیگ و نهادهای مربوط 
باید توجه ویژه ای به این مقوله داشته و کیفیت لیگ 

را فدای بازار مکاره نقل و انتقالات ننمایند.  

جام ملت ها
ملت های  جام  جهانی،  جام  مهم  مسابقات  از  بعد 
هر قاره ای مهمترین آوردگاه فوتبال آن قاره و جهان 
محسوب می گردد. مسلما حضور در این مسابقات نیز 
توانایی های  و  هنرنمایی  ارایه  برای  مناسبی  ویترین 
بازیکنان است. به همین علت و با توجه به اینکه در 
اواخر سال میلادی جاری مسابقات جام ملت های آسیا 
در کشور قطر برگزار خواهد شد، شرایط ویژه ای بر لیگ 
بیست و سوم همچون لیگ بیست دوم که مصادف با 
جام جهانی شده بود، حاکم خواهد شد و این موضوع 
تاثیر  نیز  آنان  انگیزه های  و  بازیکنان  بازی  نحوه  در 
بالایی خواهد داشت. قرار گرفتن در لیست نهایی تیم 
ملی که  از اندیشه های لژیونر خواهی بیرون آمده و با 
سرمربی داخلی خود نگاه ویژه ای به لیگ داخلی دارد، 

کیفیت لیگ و بازیکنان را در دو مسیر متفاوت قرار 
خواهد داد؛ ابتدا ذهنیت معطوف شده به جام ملت ها 
ممکن است به محتاط بازی کردن بازیکنان منجر شود 
و دوم اینکه بازیکنان سعی خواهند کرد با ارایه بهترین 
بازی خود، این تورنمت مهم را از دست ندهند. در این 
بین نقش مربیان باشگاهی و تعامل درست با کادر 
فنی تیم ملی می تواند به مدیریت بیشتر بازیکن منجر 
گردد. موضوعی که در نهایت  به باشگاه و تیم ملی 

کمک شایانی خواهد کرد. 

بازیکنان شاخص
بازیکنان  حضور  قوی  ملی  تیم  یک  داشتن  مولفه 
در  بازیکنان  این  از  تعدادی  است.  بزرگ  و  شاخص 
مابقی  و  هستند  بازی  به  مشغول  خارج  لیگ های 
باید در لیگ داخلی آماده حضور در تیم ملی شوند. 
از طرفی  بازیکنان شاخص کیفیت لیگ را نیز ارتقاء 

خواهند بخشید. بازیکنان چون مهدی ترابی و سعید 
صادقی در پرسپولیس، رامین رضاییان و امید نورافکن 
در سپاهان، روزبه چشمی و محمد محبی در استقلال، 
رضا اسدی در تراکتور و نیز بازیکنان جوا و جویای نامی 
چون سامان فلاح و یاسین سلمانی به لیگ پیش رو 
وزن و اعتباری بیشتر بخشیده و مسلما چند بازیکن 
معرفی  ملی  فوتبال  به  لیگ  طولانی  در چرخه  دیگر 
خواهند شد.   در این بین نباید از چند بازیکن خارجی 
لیگ همچون کوین یامگا و ریکاردو آلوز و نقش موثر 
آنان در کیفیت لیگ به سادگی گذشت. بازیکنانی که 
از فضای  بیشتری  آشنایی  با  در فصل بیست وسوم 

فوتبال ایران در ترکیب تیم خود قرار خواهند گرفت.

تعاملات ویژه
برای رسیدن به فوتبالی با کیفیت چه در رده باشگاهی 
و چه ملی، باید بدنبال تعاملات ویژه بود. تعامل وزارت 
با فدراسیون در تامین و تخصیص زیر ساخت ها، تعامل 
فدراسیون با باشگاه ها در تعریف و معرفی و تلطیف 
شرایط اقتصادی، تعامل باشگاه با بازیکنان و مربیان 

در جهت رفع مشکلات و نیازها، تعامل مربیان با کادر 
فنی تیم ملی در پیشبرد اهداف فوتبال ملی و تعامل 
اهالی فوتبال با مقوله به نام داوری و ایجاد فرصت 
بازنگری در آن به جهت بهبود شرایط داوری، تعاملات 
ضروری و ویژه فوتبال ایران بوده که لازم است بدان 

پرداخته شود و خروجی مناسب از آن بدست بیاید. 

وضعیت سرخابی ها
سرخابی ها همچون تمام فصول گذشته فوتبال ایران 
مدعی اول قهرمانی هستند. آنچه در این بین باعث 
و  مدیریت  نحوه  گردیده،  باشگاه  دو  این  نوسانات 
تیم  دو  که شرایط  است  ورزشی  غیر  اتفاقات  گاهی 
را همواره متزلزل نموده است. این درحالی است که 
این دو باشگاه با مدیریت صحیح و نیز نگاه ویژه و 
یکسان تبدیل به غول های فوتبال قاره کهن خواهند 
شد. موضوعی که بی گمان فوتبال ایران متحول و پویا 
خواهد کرد. باید دید این دو باشگاه به ظاهر خصوصی 
اما کاملا دولتی در فصل جدید  قادر خواهند بود از 
هزارتوی مشکلات ابتدا فصل بیرون آمده و با قدرت 
لیگ را شروع کنند. در این بین پرسپولیس به لحاظ 
ثبات درمدیریت و بازیکن و مربی، وضعیتی به مراتب 
بهتر از استقلال داشته و می تواند همچون چند دوره 

گذشته مدعی اول قهرمانی باشد. 

سپاهان و تراکتور در تدارک قهرمانی
برای  تیم  شایسته ترین  گذشته  فصل  در  سپاهان 
مهره های  داشتن  علیرغم  تیم  این  اما  بود.  قهرمانی 
مناسب  پر نوسان بازی می کرد. ژوزه مورایس سرمربی 
با  ایران مسلما  در  دومین فصل حضور  در  تیم  این 
شناخت بهتری به مصاف حریفان خواهد رفت و حفظ 
شاکله تیم به طلایی پوشان فرصت قهرمانی خواهد 
عارف  جمله  از  مهره  چند  جذب  با  نیز  تراکتور  داد. 
آغاسی  و احتمالا  آلوارو خیمنز قصد  دارد ناکامی های 
گذشته را جبران نماید و به نظر می رسد در لیگ بیست 
با  و  گرفت  خواهد  ایران  فوتبال  بزرگان  یقه  سوم  و 

شرایط موجود پتانسیل بالایی برای قهرمانی دارد. 

دورنمای لیگ بیست و سوم
است.حضور  خاکستری  سوم  بیست  لیگ  دورنامی 
آسیا،  ملت های  جام  ملی،  تیم  راس  در  نویی  قلعه 
احتمالی  حضور  لیگ،  جوان  مربیان  شدن  تجربه  با 
احتمال  به  و  لیگ  در  خارجی  سرشناس  بازیکنان 
داور  کمک  سیستم  به  داوران  شدن  مجهز  ضعیف 
الکترونیکی و سروسامان دادن به اوضاع اقتصادی به 
مدد کنترل بیشتر نهادهای نظارتی، بخش سفید لیگ 
آتی خواهد بود و زیاده خواهی های موجود، مشکلات 
توان  را می  داوری و مدیریت های سلیقه ای  تکراری 
از موارد سیاه آن تلقی کرد و امیدوار بود لیگ بیست 
و دوم کیفیت و کمیت بهتری نسبت به فصول قبل 

داشته باشد.

سایت رسمی فدراسیون جهانی تکواندو رنکینگ برترین های جهان و 
المپیکی ماه ژوئیه ۲۰۲۳ را پس از ثبت امتیازات مسابقات قهرمانی 
جهان و گرندپری رم منتشر کرد که صعود تکواندوکاران ایران را در اوزان 
از کسب مدال طلای قهرمانی  مختلف پی داشت. ناهید کیانی بعد 
وزن ۵۷-  در  رم  گرندپری  نقره  مدال  و  کیلوگرم  وزن ۵۳-  در  جهان 
کیلوگرم جمع امتیازات خود را به عدد ۳۱۱.۰۷ رساند و با ۱۰ پله صعود 
به رده پنجم رنکینگ المپیکی رسید. کیانی همچنین در رنکینگ جهانی 
با ۲۳۷.۳۸ امتیاز ۹ پله صعود کرد و در جایگاه نخست جهان ایستاد. 
در این وزن زهرا شیدایی با ۸۰.۱۸ امتیاز در رده پنجاه و سوم و نسترن 
ولی زاده نیز با ۵۶.۱۰ امتیاز در جایگاه ۶۷ قرار گرفتند.  در گروه بانوان 
و در وزن ۴۹- کیلوگرم، مبینا نعمت زاده با کسب مدال برنز رقابت های 
گرندپری رم و ۱۹۷.۴۵ امتیاز در رده شانزدهم قرار گرفت. غزل سلطانی 
با ۱۰۶.۵۹ و سعیده نصیری با ۹۲.۴۱ امتیاز به ترتیب رتبه های ۴۲ و 

۵۰ را در اختیار دارند. سیده نرگس میرنوراللهی در وزن ۶۷- کیلوگرم 
در  رسید.  جایگاه ۳۴  به  پله صعود  و چهار  امتیاز  با کسب ۱۰۴.۰۴ 
همین وزن ملیکا میرحسینی با ۸۲.۷۹ امتیاز در رده ۴۶ قرار گرفت. 
کوثر اساسه با ۷۷.۳۷ امتیاز در جایگاه چهل و نهم و زینب اسماعیلی 
نیز با ۴۷.۰۵ امتیاز در رده ۷۱ قرار گرفت. در وزن ۶۷+ کیلوگرم، اکرم 
خدابنده با ۶۸.۷۵ امتیاز در رتبه ۴۲ قرار گرفت و زهرا پوراسماعیل نیز 
با ۴۲.۷۵ امتیاز در رتبه پنجاه و پنجم رنکینگ المپیکی قرار دارد. در 
گروه مردان و در وزن ۵۸- کیلوگرم، مهدی حاجی موسائی که موفق 
شد مدال نقره گرندپری رم را کسب کند، جمع امتیازات خود را به عدد 
۱۵۳.۳۶ رساند و با ۸ پله صعود به رتبه بیستم رسید. در همین وزن 
ابوالفضل زندی که مدال برنز گرندپری رم را به دست آورد با ۱۴۳.۶۰ 
امتیاز در جایگاه ۲۴ ایستاد. در وزن ۶۸- کیلوگرم، متین رضایی پس از 
کسب مدال برنز مسابقات جهانی ۲۰۲۳ باکو با ۱۷۳.۸۸ امتیاز و ۱۴ پله 

صعود به جایگاه هجدهم رسید. در همین وزن رضا کلهر با وجود دوری 
از میادین با کسب ۱۵۲.۱۲ امتیاز در رده ۲۳ قرار گرفت. دانیال بزرگی 
نیز با کسب ۸۵.۵۵ امتیاز در در پنجاه و دوم قرار گرفت. در وزن ۸۰- 
کیلوگرم، مهران برخورداری که در مسابقات گرندپری رم موفق به کسب 
مدال نقره شد، با ۱۷۴.۰۶ امتیاز و شش پله صعود به رده پانزدهم رسید. 
میرهاشم حسینی با ۱۰۳.۷۷ امتیاز در جایگاه ۳۶ و امیرمحمد بخشی 
نیز با ۸۷.۱۳ امتیاز در رده چهل و هفتم جای گرفتند. در وزن ۸۰+ 
کیلوگرم، ابوالفضل عباسی با کسب ۱۳۸.۰۴ امتیاز در رده ۲۶ ایستاد؛ 
سجاد مردانی کاپیتان تیم ملی که به دلیل مصدومیت مدتی است از 
شرایط تمرین دور است با ۱۲۲.۲۸ امتیاز در رده ۳۲ قرار گرفت. آرین 
سلیمی بعد از کسب مدال برنز قهرمانی جهان با ۶۷.۱۴ امتیاز و ۲۳ پله 
صعود به سی و سوم رسید. علیرضا نادعلیان هم با ۹۴.۰۷ امتیاز در رده 

سی و پنجم جای گرفت.

سوژه

رتبه یک دنیا و پنجم المپیکی برای دختر تاریخ ساز تکواندو

حسن صانعی پور
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 استیون جرارد سرمربی الاتفاق عربستان شد
با اعلام باشگاه الاتفاق، استیون جرارد با این تیم عربستانی به توافق رسید و در فصل آینده فوتبال بر نیمکت الاتفاق 
خواهد نشست. جرارد پس از قهرمانی در لیگ اسکاتلند با رنجرز راهی استون ویلا شده بود اما اکتبر سال گذشته شغلش 

را در این باشگاه از دست داد. الاتفاق در فصل 23-2022 لیگ عربستان در رده هفتم جدول به کار خود پایان داد.

مارسلوبروزوویچبهالنصر
عربستانپیوست

  هافبک کروات نراتزوری راهی عربســتان 
شد. مارسلو بروزوویچ قرارداد سه ساله خود با 
النصر عربستان را به امضا رساند و اکنون رسما 
بازیکن این باشــگاه عربستانی است. با تایید 
باشــگاه النصر؛ این هافبک ۳۰ ساله کروات 
قرارداد ســه ساله ای با این باشگاه سعودی به 
امضا رسانده اســت. اینتر از فروش بروزوویچ 
۱۸ میلیون یــورو دریافت می کند. گفته می 
شود دستمزد او طی سه سال مبلغ ۱۰۰ میلیون 
یورو اســت. بروزوویچ که در تابستان ۲۰۱۵ از 
دیناموزاگرب راهی اینتر شد، ۳۳۰ بازی برای 
نراتزوری انجــام داد و آمار ۳۱ گل و ۴۳ پاس 

گل را ثبت کرد.

رسمی:ساندروتونالیبه
نیوکاسلپیوست

 نیوکاســل به صورت رسمی اعلام کرد 
برای انتقال ســاندرو تونالــی با میلان به 
توافق رســیده اســت. هافبــک تیم ملی 
ایتالیا با قراردادی ۶ ساله برای ادی هاو به 
میدان خواهد رفت. نیوکاسل برای انتقال 
تونالــی ۵۵ میلیــون پوند به روســونری 
پرداخــت کرده و ۱۰% از فــروش آینده این 
بازیکن به باشگاه ایتالیایی خواهد رسید. 
انتقــال تونالی به لیگ برتر انگلیس رکورد 
نقــل و انتقالاتــی بازیکنــان ایتالیایی را 
جابه جا کرده است. تونالی ۱۳۰ بار با لباس 
میلان بــه میدان رفت و ضمــن ۷ گل و 
۱۳ پاس گل به همــراه این تیم قهرمانی 

اسکودتو را نیز به ارمغان آورد.

کریستینپولیشیچخواهان
انتقالبهمیلان

 میــلان آمــاده ارائه دومین پیشــنهاد به 
چلسی برای جذب پولیشیچ، وینگر آمریکایی. 
پولیشــیچ که با میلان به توافق رسیده، می 
خواهد به این تیم ایتالیایی بپیوندد و آماده رد 
کردن پیشنهاد المپیک لیون است. این بازیکن 
۲۴ ساله قصد دارد در لیگ قهرمانان بازی کند 
و انتقال به لیون را مناسب نمی بیند. باشگاه 
فرانســوی مبلغی نزدیک به درخواســت ۲۵ 
میلیون یورویی چلسی برای فروش پولیشیچ 
را پیشنهاد کرده هرچند بخش قابل توجهی از 
آن شــامل پاداش ها است. میلان نیز پس از 
رد شدن پیشنهاد ۱۵ میلیون یورویی اش برای 
وینگر سابق دورتموند، آمادگی ارائه پیشنهاد 

بهبود یافته ای به آبی های لندن را دارد.

کانسلوبامنچسترسیتیبه
تورپیشفصلنمیرود

 منچسترســیتی قصد دارد به هر شکلی که 
شــده در تابســتان ۲۰۲۳ با ژائو کانسلو قطع 
همکاری کند. پپ گواردیولا که شــخصا با ژائو 
کانسلو دچار مشکل شده بود، دیگر نمی خواهد 
این بازیکن را در اتحاد ببیند و پس از بازگشت او 
از بایرن مونیخ هم هیچ چیز عوض نشده است. 
منچسترسیتی برنامه دارد که حدود سه هفته 
بعد به ژاپن سفر کند تا تور پیش فصل خودش 
را در آســیا بگذراند. کانسلو اما با نظر سرمربی 
سیتیزن ها قرار نیست در این اردو حضور داشته 
باشد. مدافع عنوان قهرمانی لیگ قهرمانان در 
ژاپن مقابل یوکوهاما مارینوس، بایرن مونیخ و 

اتلتیکو مادرید قرار خواهد گرفت.

ویلفردزاهاوتوافقباسه
باشگاهبرایانتقالرایگان

 ویلفرد زاها از ســه باشــگاه النصر عربستان، 
لاتزیو و فنرباحچه پیشنهادهایی دریافت کرده و 
به نظر می رســد توافقاتی بین نمایندگان او و 
هر ســه باشگاه وجود دارد. بنابراین این بازیکن 
۳۰ ســاله اکنون باید در مورد مقصد بعدی اش 
تصمیم بگیــرد. زاها در صورت انتقال به لاتزیو 
می تواند در لیگ قهرمانان اروپا به میدان برود در 
حالی که پیشنهاد تمدید قرارداد ۴ ساله کریستال 
پالاس نیز همچنان روی میز است. گفتنی است 
وینگر ســاحل عاجی سابق منچستریونایتد در 
۴۵۸ بازی برای کریســتال پالاس آمار ۹۰ گل و 

۷۶ پاس گل را به ثبت رساند.

بایرنمونیخبهجذبکینبه
صورتبازیکنآزادفکرمیکند

 گزینه جذب هری کین در فصل آینده که قرارداد 
او با تاتنهام به پایان می رسد هم روی میز بایرنی 
هاســت. اگر تاتنهام برای جذب کین به بن بست 
برسد جذب فولکروگ در این تابستان را در نظر می 
گیرد. کارل هاینتس رومنینگه از بایرن به صورت 
مستقیم با اسپرز در ارتباط است. هنوز پیشنهاد دوم 
بایرن برای خرید کین به تاتنهام ارائه نشده است. 
کین رفتن به خارج از انگلیس را فقط در صورتی که 
بایرن مقصدش باشــد می پذیرد. بین گزینه های 
بایرن، جذب کین به صورت آزاد در تابستان ۲۰۲۴ 
هم وجود دارد. در آن صورت جذب فولکروگ در این 

تابستان قابل تصور است.

پیشنهاد4۰میلیونیورویی
اورتونبرایالبلالتوره

  اورتون برای خرید ال بلال توره پیشنهادی ۴۰ 
میلیون یورویی به آلمریا ارائه کرده است. تافی ها 
برای توافق شخصی با توره نیز حاضر هستند طی 
قراردادی ۵ ساله حقوق ۳-۴ میلیون یورویی به 
این بازیکن پرداخت کنند. باشــگاه های دیگری 
از لیگ برتر انگلیس مثل وولورهمپتون، فولام 
و ناتینگهام فارست نیز برای خرید مهاجم ۲۱ ساله 
علاقه دارند. با وجــود علاقه تیم های ایتالیایی 
پیشنهادی از جانب آن ها به دست آلمریا نرسیده 
است. میلان، آتالانتا و ناپولی تیم هایی هستند 
کــه برای انتقال توره به ایتالیا با نمایندگان این 

بازیکن مذاکره کرده بودند. 

مانتتستهایپزشکییونایتد
راباموفقیتپشتسرگذاشت

 پــس از توافقــات نهایــی میــان چلســی و 
منچستریونایتد بر ســر انتقال میسون مانت، این 
هافبک ۲۴ ساله عازم منچستر شده و توانسته است 
تست های پزشکی شیاطین سرخ را در کمپ تمرینی 
کارینگتون با موفقیت پشت سر بگذارند. انتظار می رود 
اعلام رسمی انتقال میسون مانت به منچستریونایتد، 
طی ۷۲ ساعت آینده از سوی دو باشگاه اعلام گردد. 
چلسی و منچستریونایتد بر سر تمام جزئیات انتقال 
میسون مانت به توافق کامل رسیده اند و او با رقمی 
در حدود ۵۵ میلیون پوند + ۵ میلیون پوند بندهای 
پاداشی تا سال ۲۰۲۸، چالش جدیدی را زیر نظر اریک 

تن هاخ در اولدترافورد آغاز می کند.
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مهاجمالهلالعربستاندر
راهاستقلال!

  رسانه سعودی اسپورت ادعا کرد که باشگاه 
استقلال تهران نسبت به جذب اودیون ایگالو، 
مهاجم فصل قبل الهلال، ابراز تمایل کرده تا 
در صورتی که طرفین به توافق برســند، این 
انتقال صورت بگیرد. این رسانه مدعی شد که 
استقلال می خواهد تا ایگالوی نیجریه ای را به 
عنوان جانشین مهدی قایدی معرفی کند. 
سعودی اسپور نوشته است که قرارداد ایگالو 
و الهلال به پایان رسید و او اکنون بازیکن آزاد 
است و این تیم تمایلی به تمدید آن نداشت. 
ضمن اینکه این مهاجم از چند تیم عربستانی 
پیشــنهاداتی داشت، اما با توجه به افزایش 
سنش، تمایل دارد راهی لیگی شود که سطح 
رقابتی آن نسبت به عربستان پایین تر باشد.

حضورقایدیدرتستهای
پزشکیشبابالاهلی

  قرارداد قرضی مهدی قایدی با استقلال به 
پایان رســید و این بازیکن نیز بالاجبار راهی 
امارات شد تا در تمرینات شباب الاهلی حضور 
پیدا کند تا سرمربی جدید این تیم درخصوص 
آینده وی تصمیم گیری کند. مارکو نیکولیچ، 
سرمربی ســابق لوکوموتیو مســکو روسیه، 
به عنوان جانشــین ژاردیم در شباب الاهلی 
معرفی شــد و حالا او بایــد تکلیف قایدی را 
برای فصل بعد مشخص کند که آیا قصد دارد 
از وینگر بوشهری در ترکیب تیمش استفاده 
کند یا او مجددا راهی تیم دیگری می شــود. 
اما روز گذشــته تســت های پزشکی پیش 
فصل از بازیکنان شباب الاهلی به عمل آمد تا 

وضعیت سلامت جسمانی آنها ارزیابی شود.

قراردادعالیشاه۲فصلدیگر
باپرسپولیستمدیدشد

 کاپیتان تیم فوتبال پرسپولیس قرارداد 
همــکاری اش با سرخپوشــان را تمدید 
کرد. امید عالیشــاه قرارداد همکاری خود 
با پرســپولیس را به مدت دو فصل دیگر 
تمدید کرد. باشگاه پرسپولیس با انتشار 
ویدئویــی این خبر را تأیید کــرد. این در 
حالی اســت که روز گذشــته خبر فسخ 
قرارداد علیرضــا بیرانونــد و مذاکره این 
دروازه بان ملی پوش با اســتقلال بخش 
زیادی از تمرکز هواداران پرسپولیس را به 
خود جلب کرده بود. عالیشاه از بازیکنانی 
بود که گل محمدی خواهان تمدید قرارداد 
او شده بود تا اولین تمدیدی سرخ ها در 

نقل و انتقالات انجام شود.

با پرسپولیس مذاکره آغاز
برزیلی مغضوب مهاجم

 بــا وجــود اینکه یحیــی گل محمدی در 
مصاحبه اخیر خود خبر از ادامه حضور لئاندرو 
پریرا در پرسپولیس در فصل آینده داد، اما این 
باشــگاه پس از جذب شهاب زاهدی حالا به 
دنبال توافق و فسخ قرارداد با مهاجم برزیلی 
خود اســت. در این زمینه جلساتی نیز طی 
امروز و فردا بین باشگاه پرسپولیس و مدیر 
برنامه های این بازیکن برگزار خواهد شــد تا 
سرخپوشــان بتوانند با کمترین ضرر مالی 
قرارداد پریرا را به صورت توافقی فســخ کنند. 
پریــرا قراردادی بــه ارزش ۷۴۰ هزار دلار برای 
فصــل آینده با پرســپولیس دارد که همین 
قرارداد سنگین باعث شــده است تا مدیران 

باشگاه دنبال فسخ قرارداد این بازیکن باشند.

رقمدرخواستیعجیبو
غریبرضااسدیازاستقلال

 رضــا اســدی که ایــن روزهــا یکی از 
گزینه های جواد نکونام برای تقویت تیمش 
به شــمار می رود، پیشــنهادی سنگین و 
باورنکردنی به مسئولان استقلال ارائه کرده 
است. گفته می شــود که رقم درخواستی 
اســدی از اســتقلال برای یــک فصل ۳۵ 
میلیارد تومان اســت. ضمن اینکه اسدی 
درخواســت ۱۰ میلیارد از قراردادش هنگام 
امضای قرارداد را دارد. گفتنی اســت با این 
وجــود اما نکونام همچنان اصرار زیادی به 
جذب اســدی دارد و باید دید طی روزهای 
آینده لباس استقلال به تن اسدی خواهد 
رفت و یک یاغی به جمع یاغی های فوتبال 

ایران اضافه خواهد شد یا خیر؟

هافبکمحبوبیحییدر
راهجداییازپرسپولیس

  میلاد سرلک از قطر پیشنهاد دارد و استوری 
محمد عمری هم نشان می دهد که خبرهایی 
در راه اســت و شاید سرلک از پرسپولیس جدا 
شود. این مساله می تواند باعث دلخوری یحیی 
گل محمدی شود هر چند که پیشنهاد قطری 
ها بالاست و نمی توان جلوی پیشرفت مالی 
یک بازیکن را گرفت. سرلک از بازیکنان کلیدی 
پرسپولیس محســوب می شود که در صورت 
جدایی او گل محمدی حتما باید یک هافبک 
دفاعی خوب بیاورد. یحیی البته عزت اللهی را 
می خواهد ولی واقعا مشخص نیست که موفق 
به جذب او شود. پرسپولیس در این پست سینا 
بیگی و کامیابی نیا را هم دارد اما سرلک برای 
گل محمدی یک بازیکن مهم قلمداد می شود.

درآمدزاییجالبباشگاه
سپاهانازسردارآزمون!

 با پیگیــری باشــگاه ســپاهان، پس از 
انتقال ســردار آزمون از باشگاه زنیت روسیه 
به بایرلورکوزن آلمان حق مشارکت آزمون به 
مبلغ ۳۷ هزار یورو به حساب باشگاه سپاهان 
واریز شد. در مکانیزم مشارکت یا همبستگی 
باشگاه های آموزش دهنده بازیکن از سن ۱۲ تا 
۲۳ سالگی، با هربار انتقال بین المللی بازیکن 
در حیــن قرارداد وی، از ترنســفر فی بازیکن 
ســهم می برند که به آن مکانیزم مشــارکت 
گفته می شود و از حقوق شناخته شده فوتبال 
محسوب می شود. ســردار آزمون در سن ۱۶ 
سالگی به باشگاه سپاهان پیوست و پس از 
چند سال حضور در سپاهان به باشگاه روبین 

کازان روسیه منتقل شد.

رسمی:رامینرضاییاندر
سپاهانماندنیشد

  روز گذشــته مدافع راست تیم سپاهان 
اصفهان اعلام کرد که در فصل جدید در این 
تیم باقی می ماند. رامین رضاییان، مدافع 
فصل گذشته ســپاهان که صحبت هایی 
مبنــی بر جدایــی اش از جمع شــاگردان 
مورایس به گوش می رسید با انتشار پستی 
اعلام کــرد که در فصل جدید هم در جمع 
سپاهانی ها باقی می ماند. او روز دوشنبه 
نوشــت: »در ســالی که گذشــت با جان و 
دلم برای تیم خوب سپاهان بازی کردم و 
امیدوارم امسال هم بتوانم دل شما عزیزان 
را شــاد کنم.« در روزهای گذشته صحبت 
هایــی مبنی بر جدایی این مدافع باتجربه 

شنیده می شد.

بااعلامفدراسیون،شکایت
سپاهانازاستقلالردشد

 بــا اعلام فدراســیون فوتبال، بــا توجه به 
شکایت امید سینگ از باشگاه آلومینیوم اراک، 
این باشــگاه به پرداخت مبلغ ۷ میلیارد و ۷۰۰ 
میلیون ریال بابت اصل خواسته و مبلغ ۱۷۳ 
میلیــون و ۹۶۴ هزار بابت هزینه دادرســی در 
حق خواهان صادر کرد. در پرونده شکایت رضا 
علیاری از باشگاه سایپا، این باشگاه به پرداخت 
مبلغ ۲ میلیارد و ۷۰۰ میلیون ریال بابت اصل 
خواســته و مبلغ ۵۸ میلیون و ۸۶۰ هزار ریال 
بابت هزینه دادرســی در حــق خواهان صادر 
کرد. در پی شکایت باشگاه سپاهان از باشگاه 
اســتقلال در خصوص فســخ قرارداد محمد 
محبی، کمیته وضعیت نســبت بــه دعوای 

خواهان حکم به بی حقی صادر کرد.

هافبکوگلرفولاد
خوزستانماندنیشدند

 قــرارداد هافبک و گلر تیــم فوتبال فولاد 
وخوزستان به مدت یک فصل دیگر تمدید شد. 
در ادامــه فعالیت های نقل و انتقالاتی فولاد 
خوزستان، مسئولان باشگاه با محمد آبشک 
نیز برای پنجمین فصل متوالی و شهاب گردان 
برای چهارمین فصل متوالی قرارداد همکاری 
امضا کردند. فــولاد تاکنون با انصاری، کنت، 
نجاریان، واســعی، آبشــک، گردان و حیدریه 
تمدید کرده و با شاهین توکلی و جفرسون باهیا 
نیز قرارداد بسته است. هم چنین فولادی ها در 
پایان جلسه روز گذشته برای تمدید قرارداد با 
آبشک و گردان، با محکوم کردن هتک حرمت 
قرآن کریم در سوئد، تصویر مشترک خود را به 

کتاب مقدس مسلمانان مزین کردند.


